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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  SRDOČI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
KLASA: 024-05/22-01/22 
URBROJ: 2170-01-09-10-22-20 

Rijeka,  14. 23. prosinca 2021. godine 
 

 
ZAPISNIK 

S 29. SJEDNICE VMO SRDOČI 

sjednica Vijeća MO Srdoči održana je 23. prosinca 2021. godine, s početkom u 18:00 sati u 
prostorijama MO Srdoči, Miroslava Krleže 4, u Rijeci. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Marino Srdoč Prpić, predsjednik VMO Srdoči 

 Branko Srdoč, član VMO Srdoči 

 Željka Matković, članica VMO Srdoči 

 Robert Urek, član VMO Srdoči 

 Martina Bogdanić, tajnica MO  
 
Sjednici nije nazočila: 

 Filipa Capan, zamjenica predsjednika VMO Srdoči 
 

Zbog epidemioloških mjera te neposjedovanja covid potvrde predsjednik Vijeća MO Srdoči Marino 
Srdoč Prpić te član Vijeća Branko Srdoč stajali su na ulaznim vratima u prostor Mjesnog odbora 
Srdoči. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Srdoči Marino Srdoč Prpić. 
 
 

 
DNEVNI RED 

Dnevni red: 
1. Odustajanje od programa Dan MO Srdoči 2021., i Sport 2021. 
2. Izvještaj o održanom programu – Doček Svetog Nikole 
3. Usvajanje Financijskog plana za 2022. godinu 
4. Usvajanje programa rada Vijeća MO Srdoči: Dan MO Srdoči 2022., Sport 2022., Doček 

svetog Nikole 2022. 
5. Pristigli dopisi 
6. Razno  

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno.  
 
Jednoglasno od strane svih prisutnih vijećnika usvojeni su zapisnici sa 27. i 28. sjednice Vijeća MO 
Srdoči.  
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AD 1 
Predsjednik Vijeća MO Srdoči Marino Srdoč Prpić otvara temu po pitanju održavanja programa 
rada vijeća Dan MO Srdoči  2021. te Sport 2021.  
Zaključak: 

 Vijećnici su jednoglasno usvojili odluku o odustajanju izvedbe programa rada Vijeća 
MO Srdoči i to Dan MO Srdoči 2021., te Sport 2021. 

 
 
AD 2 
Predsjednik upoznaje vijeće sa Izvještajem o održanom programu Doček svetog Nikole te daje 
izvještaj na usvajanje 
Zaključak: 

 Vijeće je jednoglasno usvojilo Izvještaj o održanom programu Doček svetog Nikole 
 
Predsjednik  vijeća te svi ostali vijećnici raspravljaju o održanom programu, jako su zadovoljni sa 
učinjenim i unutar okvira koji je diktirala pandemija. Preko javnog poziva roditelji su prijavljivali djecu 
predškolske dobi za darovni program, svi vijećnici su dežurali u poslijepodnevnim satima na dijeljenju 
poklon paketa predškolskoj djeci. Uz to osigurani su poklon paketi za djecu obitelji nižeg socijalnog 
statusa koja pohađaju Osnovu školu Srdoči te par kila  rastresitih slatkiša za djecu škole da im 
podijeli Sveti Nikola u obilasku. Osim toga tradicionalno su osigurani slatkiši za djecu župne crkve 
koja su pohodila misno slavlje uoči blagdana Svetog Nikole.  
Zaključak: 

 Ukoliko i sljedeće godine bude pandemijskih ograničenja oko predstava i bliskog 
kontakta, organizirati će se na isti način podjela slatkih paketa  

 
 
AD 3 
Predsjednik Vijeća MO Srdoči Marino Srdoč Prpić otvara temu Financijskog plana Vijeća MO Srdoči 
za 2022. godinu 
Zaključak: 

 Financijski plan je usvojen jednoglasno od strane svih prisutnih članova Vijeća MO 
Srdoči 

 
 
AD 4 
Predsjednik Vijeća MO Srdoči Marino Srdoč Prpić otvara temu programa rada Vijeća MO Srdoči za 
2022. godinu 
Zaključak: 

 Usvojeni su jednoglasno od strane svih prisutnih vijećnika programi rada Dan MO Srdoči 
2022., Sport 2022., Doček svetog Nikole 2022. 

 
AD 5 
Predsjednik upoznaje Vijeće sa pristiglim dopisom ravnateljice Direkcije za razvoj, urbanizam i 
ekologiju Ede Rumore kojim izražava neslaganje sa člankom objavljenim u Novom listu po kojem se 
sve zasluge za asfaltiranje bijele ceste Tonžino pripisuju Vijeću MO Srdoči. Kaže da je za pripremne 
radnje Grad kroz Direkciju izdvojio oko 1.000.000,00 HRK za imovinsko-pravnu pripremu i 
202.680,00 HRK za projektnu dokumentaciju. Vijećnici kažu da o tome u višegodišnjem 
komuniciranju oko ove teme nisu bili obavješteni. 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje 
 

 
Predsjednik upoznaje Vijeće sa pristiglim dopisom gospodina Nikolića koji opetovno sa snažnim 
emocijama traži da se postavi javna rasvjeta kod Ante Modrušana 30 do 30B. Gospodin Nikolić 
navodi da je cijeli dio ulice u potpunom mraku, da su vlasnici uredno platili sve komunalije a da žive 
u potpunom mraku. Predsjednik Vijeća podsjeća da je gospodin dobio odgovor u okviru komunalnih 
prioriteta kojim Odjel za komunalni sustav procjenjuje trošak postave javne rasvjete u ovaj krak ulice 
62.000,00 a da je procjena za isto pred par godina bila 35.000,00 kn. Također navodi da je trenutno 
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od strane Odjela za komunalni sustav odgovoreno da se stupovi ne mogu planirati dok se ne završe 
radovi na novogradnjama u blizini. 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
Predsjednik upoznaje Vijeće sa pristiglim dopisima građana koji se žale na upojnu šahtu (upojni 
bunar sa rešetkama) koji se već više od 6 mjeseci konstantno popravlja jer u roku od par dana šahta 
počinje lupati, ili se uruši betonirani okvir, ili propadne rešetka u rupu (šahta se nalazi nasred ceste) 
i sl. Kaže da je služba održavanja prometnica Rijeka-plusa (bivši Rijekapromet) ponovo poslala nalog 
izvođaču da to popravi i da sada imaju novi oblik sanacije te da se nazire kraj problemima sa šahtom.  
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
Predsjednik upoznaje Vijeće sa pristiglim dopisom Davora Bolfa koji predlaže ležeće policajce u 
centru Srdoča kod Brodokomerca (M. Krleže 16) odgovor stručnih službi Rijekaplusa 
(Rijekaprometa) glasi: „Radi se o ponovljenim zahtjevima za postavom usporivača prometa na 
glavnoj prometnici, međutim poznat Vam je stav Grada, da se usporivači prometa mogu postavljati 
samo u neposrednoj blizini osnovnih škola (što nije slučaj sa predmetnim pješačkim prijelazima), 
pri čemu također moraju biti zadovoljeni i ostali kriteriji kao što je kategorija same ceste. Stav 
Grada je da se usporivači ne postavljaju na važne gradske ceste sa visokim intenzitetom prometa 
te na kojima prometuju vozila javnog gradskog prijevoza (solo i zglobni autobusi), te da uzdužni 
nagib prometnice ne smije biti veći od 5 %.  Još jedan veliki problem su buka i vibracije koju 
proizvode tako postavljeni usporivači kada teška vozila prolaze preko njih, što redovito izaziva 
revolt stanara obližnjih zgrada. Temeljem svega iznesenog, ne može se podržati Vaš zahtjev za 
postavom usporivača prometa na pješačkim prijelazima u Ulici M. Krleže. Temeljem činjenice da je 
na području MO Srdoči postavljeno najviše usporivača prometa u gradu Rijeci,  predlažemo da u 
svoje prioritete za sljedeću godinu MO Srdoči uvrsti stavku za izradu prometnog Projekta 
povećanja stupnja sigurnosti u blizini OŠ Srdoči, kojim bi se obradila sva problematika vezana za 
stanje sigurnosti, te predložile mjere koje je potrebno poduzeti.” 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
Predsjednik upoznaje Vijeće sa pristiglim pismima potpore od 4 mjesna odbora kojim se podržava 
inicijativa Vijeća MO Srdoči da se izradi studija prometne sigurnosti na području cijelog Grada Rijeke 
po cjelinama mjesnih odbora. 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
Predsjednik podsjeća da još unatoč traženju nije ocrtan već godinama pješački prijelaz kod igrališta 
u ulici Dobriše Cesarića. Procjena troška postave usporivača prometa u toj ulici je od strane 
nadležnih službi iznosila 150.000,00 kn u okviru odgovora i procjena za prijedloge te taj prijedlog 
nije usvojen..  
Zaključak: 

 Ponovo će se zatražiti ocrtavanje pješačkog prijelaza u ulici Dobriše Cesarića 
 
 

Predsjednik upoznaje vijeće sa dopisom Odvjetničkog ureda Šeković koji kaže da ugostiteljski objekt 
Barbacoa ne poštuje kovid mjere jer se u objektu  nađe i do 300 ljudi. Pritužbe na ovaj ugostiteljski 
objekt traju već godinu dana zbog narušenih susjedskih odnosa vlasnika i okolnih susjeda jer objekt 
nema dostatno velik parking za broj stolica u objektu te se gosti nerijetko parkiraju u tuđa privatna 
dvorišta, ispred ulaznih vrata u privatna parking mjesta, nasred ulice i sl. pri svemu tome dolazi do 
svađa sa vlasnikom objekta. Stanovnici negoduju i zbog kamiona velikih težina koji prolaze cestom 
gdje su sami vukli vodu i plitko ju ukopali te ostalog. 
Zaključak: 

 Uputiti će se dopis stožeru civilne zaštite 



4 
 

 Uputiti će se dopis policiji sa napomenom da više puta tjedno obiđe ulicu te djeluje 
postupajući sukladno svojim ovlastima te kazni nepropisno parkirana vozila 

 Uputiti će se dopis nadležnim službama Rijeka-plusa (bivši Rijekapromet) da se 
postavi znak zabrane zaustavljanja i parkiranja automobila vozila na prometnici te 
prometovanja kamiona težih od 7,5 t. 

 
Predsjednik upoznaje vijeće sa dopisom Vodovoda i kanalizacije kojim se najavljuje skoro otvaranje 
radova na postavi vodne i kanalizacijske mreže započev u ulici Dinka Šimunovića. Predsjednik vijeća 
inzistira da se traže kontakt telefoni nadležnih osoba izvođača koje će moći u svako doba biti 
dostupne ako se nešto zakomplicira te za kontakt ukoliko je potreba hitnoće jer kaže da se radi o 
stotinjak kuća u slijepoj cesti sa samo jednim ulazom/izlazom. Također kaže da je veliki nedostatak 
alternativnih pravaca prometovanja te da bi to trebao biti preduvijet zatvaranja ovih promentica. 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
AD 6 
Predsjednik upoznaje Vijeće sa pristiglim ponovnim pritužbama građana da se eleminira korov, 
grmlje i već izrasla smokva na zatvorenoj cesti D233. Poradi toga je zatražio da Direkcija za 
komunalno redarstvo kazni firmu Rijekepromet u čijoj je nadležnosti suzbijanje i eliminiranje 
neželjene vegetacije na prometnicama. Odgovor komunalnog redara je da se upućuje prema 
Rijekprometu direktno jer da on više ništa ne može učiniti jer se Rijekapromet oglušuje na njegove 
zamolbe kao i na zamolbe ravnatelja Direkcije za komunalno redarstvo. 
Zaključak: 

 Ponovo će se zatražiti od strane Odjela za komunalni sustav i Direkcije za komunalno 
redarstvo novčano kažnjavanje zbog uništavanja gradske imovine nemarom za firmu 
Rijepromet (sada je to Rijekaplus nadležan)  

 
 
Predsjednik kaže da je završila 2021. godina te da treba vidjeti koliko je ostalo nerealiziranih 
sredstava na poziciji Rijekaprometa jer niti jedna procjena nikad ne ide točno na lipu.  
Zaključak: 

 Uputiti će se dopis nadležnim osobama Rijekaprometa i službama pod okriljem 
hortikulture Grada 

 
 
Predsjednik kaže da trenutna epidemiološka situacija ne omogućava održavanje zbora građana na 
temu prometne preregulacije ulica Tonžino-Markovići- Kurirski put. Predlaže da se o zboru razmišlja 
na ljeto. 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
 
 
 
 
Sjednica je službeno završila u 19:50 sati. 
 

 

Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice. 
 

 

Zapisničar – referent za 

mjesnu samoupravu: 

      Martina Bogdanić 

                                                      
                                    
 

Predsjednik VMO Srdoči 
 
     Marino Srdoč Prpić 

 


